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OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC       
Občinski svet 
Stara cesta 13 
1356 DOBROVA 
  

Štev.:   011- 0014/2013-2 
Datum: 11.09. 2013        

Z A P I S N I K 
 
10. izredne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 11. 
septembra 2013 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
Frank Breskvar, Franc Bradeško, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Andreja Dolinar, Stane Dvanajščak, 
Anton Gerjolj, Robert Grdadolnik, Marko Jovič, Anton Potočnik, Franc Rejec, Anton Zibelnik, Ana 
Žerovnik. 
 
Opravičeno odsotni svetniki: Harison Kirinčič, Ana Zorc, Erland Košec. 
Odsotni: - 
 
Vabljeni na sejo: Biserka Pogačar, predsednica NO občine 
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Mateja Tavčar, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh, Franci Petkovšek.   
 

Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  
 
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
Povedal je o razlogih za sklic izredne seje in sicer zaradi nujnega rebalansa proračuna občine- 
uskladitve investicij, ki so sofinancirane iz zunanjih virov in morajo biti usklajene pred oddajo 
zahtevkov.   

V nadaljevanju je tako svetnikom občinskega sveta je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    

1. Poročilo o izvrševanju proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec od 1.1. 2013 do 30.6. 2013 
2. Predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2013  
3. Predstavitev pomembnejših informacij s področja delovanja občine v zadnjem  obdobju  

 
Dnevni red je bil soglasno potrjen.  
 
Ad 1) Poročilo o izvrševanju proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec od 1.1. 2013 do 
30.6. 2013 
 
Župan je svetnike seznanil, da so Poročilo o izvrševanju proračuna občine prejeli v zakonskem roku na 
svetniški portal in sicer gre za seznanitev občinskega sveta oz. župan mora poročati o izvrševanju 
proračuna v prvem polletju tekočega leta.  
Z gradivom so svetniki ponovno prejeli Poročilo, kjer je v splošnem in posebnem delu proračuna, v 
stolpcu 3 izkazano stanje realizacije proračuna na dan 30. 06. 2013. Poročilo vsebuje vse podatke o 
morebitni vključitvi novih obveznosti v proračun, prenosu namenskih sredstev iz proračuna preteklega 
leta, plačila neporavnanih obveznosti iz preteklih let, prerazporejanju proračunskih sredstev, uporabi 
sredstev proračunske rezerve ter morebitnih poroštvih. 
 
V proračun je v omenjenem obdobju bilo vplačanih 3.028.432 EUR. Skupni realizirani odhodki v prvih 
šestih mesecih proračunskega leta 2013 pa znašajo 2.182.152 EUR oziroma 18,8% načrtovanih 
odhodkov leta 2013. Župan je pojasnil, da je po navadi realizacija višja v drugem polletju, predvsem 
letos zaradi dolge zime in kasnejšega pričetka izvajanja investicij.  Svetnike je pozval k razpravi. Ker 
razprave ni bilo, je občinskemu svetu Občine Dobrova – Polhov Gradec predlagal, da sprejme naslednji  
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Sklep 145/1/10i 

Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Polletno poročilo o izvrševanju proračuna 
Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2013. 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 

Sklep je bil sprejet. 

 
Ad 2) Predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2013  
 

Župan je svetnikom povedal, da je občinski svet sprejel Proračun za leto 2013 na 17. redni seji dne 
19.12. 2012 in s tem omogočil normalno poslovanje in izvrševanje proračuna v letu 2013, I. rebalans 
proračuna občine Dobrova – Polhov Gradec je občinski svet sprejel na 19. redni seji dne 12.06.2013, 
kjer je bilo v sprejetem proračunu (rebalansu) načrtovanih  9.602.764 EUR skupnih prihodkov in 
11.624.562 EUR skupnih odhodkov. S predlaganim II. rebalansom proračuna se skupni prihodki  
povišajo za 255.000 EUR oz. 2,7% in odhodki v višini 255.000 EUR, ki se glede na sprejeti proračun 
zviša za  2,2 %.  

Svetnike je seznanil, da je vsebina predlaganih sprememb predvsem v uskladitvi treh investicij, zaradi 
kandidatur na razpisih za pridobitev zunanjih sredstev ter sredstev za namen poplačila odškodnine iz 
naslova denacionalizacije. Podrobnejše opise so svetniki prejeli z gradivom k predlagani točki 
dnevnega reda.  

Svetnik Robert Grdadolnik je podal vprašanje, ali predlog rebalansa vsebuje še kakšne spremembe, 
razen izpostavljenih, župan mu je potrdil, da je vse tako, kot je obrazložil, kar je razvidno tudi iz 
gradiva. Druge razprave ni bilo, zato je župan predlagal svetnicam in svetnikom, da sprejmejo 
naslednji  

Sklep 146/2/10i 

Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2013 v predlagani vsebini. 
 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 

 
Ad 3) Predstavitev pomembnejših informacij s področja delovanja občine v zadnjem  
obdobju  
 
Župan je svetnike seznanil s postopkom denacionalizacije Kulturnega doma Jakoba Trobca v Polhovem 
Gradcu in še nerešenih odprtih postopkih. 
Svetnike je seznanil tudi s predlogom Dogovora o ureditvi pravic in obveznosti iz naslova pravnega 
nasledstva nepremičnin (ki v 3. členu razveljavlja Aneks k dogovoru o delitvi premoženja z dne 
14.6.2001) Holdinga Ljubljana, ki je bil dan vsem članom Sveta ustanoviteljev javnih podjetij, 
povezanih v JAVNI HOLDING Ljubljana. Predlog dogovora je bil posredovan tudi občini v podpis, ki je 
ostala zadnja.  S podpisom dogovora naj bi se med strankami dogovora dokončno medsebojno uredi 
vprašanje pravnega nasledstva nepremičnin, izhajajočega iz delitvene bilance, kakor tudi njihovih 
obveznosti in pravic. Župan je po seznanitvi občinskega sveta predlagal občinskemu svetu, da ga 
pooblasti za podpis Dogovora, vendar po poprej zaključenih odprtih obveznostih med občino Dobrova- 
Polhov Gradec in Mestno občino Ljubljana ter predlagal sprejetje naslednjega sklepa:    
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Sklep 147/3/10i 

Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec pooblašča župana Franca Setnikarja za podpis Dogovora 
o ureditvi pravic in obveznosti iz naslova pravnega nasledstva nepremičnin, kot ga je predlagala 
Mestna občina Ljubljana. 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
 
Sklep je bil sprejet. 

Svetnice in svetnike je seznanil tudi z delom Komisije občinskega sveta za spremljanje DPN, o 
sestankovanjih čez poletni čas ter o predlogu Uredbe, ki je tik pred sprejemom na Vladi. Svetnikom je 
predstavil tudi vse pozitivne ukrepe, ki jih Uredba prinaša ter opisal potek vseh pogajanj med 
predlagateljem Uredbe, občino Dobrova- Polhov Gradec in tudi Mestno občino Ljubljana.  
 
Župan je predstavil tudi stanje v vrtcih, po dolgem času ostaja nekaj mest nezasedenih, ker je trend 
vključevanja otrok v vrtce zopet v padanju. Svetnica Andreja Dolinar je prosila za posredovanje 
konkretnih podatkov o stanju zasedenosti v vrtcih. Župan se je strinjal in naročil upravi, da se le-ti tudi 
posredujejo.  
Svetnike je seznanil tudi s sodbo sodišča, na podlagi katere je bil izveden gradbeni poseg v parkirišče 
pri občini, kar je posledica spora med stanovalci bloka in občino, ki izvira iz daljnega leta 2001 in 200 
ter povedal, da si želi mirne ureditve vseh sporov, ki so nastali s prejšnjimi vodstvi občine.  
Prav tako je povedal o vseh dogodkih v zvezi s sprejetjem OPN, s katerimi svetniki še niso bili 
seznanjeni, razen preko medijev. Povedal je, da kot župan še ni popolnoma zadovoljen s prostorsko 
ureditvijo v občini ter s končnim rezultatom sprejema občinskega prostorskega načrta ter svetnikom 
povedal, da razmišlja o ponovni preučitvi vseh zavrnjenih vlog lastnikov/občanov, ki jim ni bilo 
ugodeno, vendar le ob popolni in temeljiti analizi vsake vloge posebej ter z jasno definiranim ciljem 
predloga za spremembe sedaj veljavnega OPN.  
Svetnike je seznanil tudi s poteki pogovorov z Ministrstvom za kulturo v zvezi s podpisom sporazuma o 
vlaganjih ter sedanjemu so/upravljanju polhograjske graščine, o zaključku del prenove Hiše v parku. 
Seznanil je občinski svet tudi z dvema novima programoma javnih del, ki ju je občina uspela pridobiti 
na javnemu razpisu Zavoda za zaposlovanje RS. In sicer vrtnarja in turistično delavko, za potrebe 
razvoja turističnih in drugih vzporednih programov, ki potekajo pod okriljem javnega zavoda 
Polhograjska Graščina.    
Prav tako pa je svetnikom izčrpno poročal o stanju vseh investicij v teku, o iskanju zasebnih partnerjev 
pri izgradnji poslovno trgovskega objekta na Dobrovi, saj prvi razpis zaradi trenutne finančne in 
gospodarske krize v državi ni uspel.  
Svetnika Antona Potočnika je zanimalo nadaljevanje projekta izgradnje pločnika Dobrova- zahod in 
asfaltiranje pri pokopališču Dobrova ter problematike EKO otokov v občini. Župan mu je povedal, da 
se izgradnja pločnika odmika zaradi ne pridobitve soglasij lastnikov neposrednih zemljišč, asfaltiranje 
pri mrliški vežici pa je bilo izvedeno, zaenkrat v obsegu, ki zadostuje za nemoteno izvajanje pogrebnih 
slovesnosti. Z ureditvijo eko otokov pa se uprava že ukvarja, ki bo k sodelovanju povabila tudi ožje 
dele lokalne skupnosti, v smislu iskanja najustreznejših lokacij ter same ureditve otokov s podstavki, 
ogradami in ustreznimi napisi.  
Svetnico Andrejo Dolinar je zanimalo tudi, koliko ter katere vožnje otrok OŠ Dobrova v smeri proti 
Podsmreki se izvajajo in na kakšen način? Župan je povedal, da ne ve natančno, so pa vsi podatki na 
upravi ter bo naročil, da se le-ti posredujejo na vpogled in seznanitev z dejanskim stanjem izvajanja 
prevozov otrok.   
 
Seja je bila zaključena ob 20.30 uri.  

   
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
   

                                                          Franc Setnikar, 
                                                      župan  

 

 


